
Geneeskunde van de verre toekomst 

Professeur Luc Montagnier overleden op 89 jaar en begraven op Pere Lachaise,  nobelprijswinnaar en 

ontdekker van het virus van Aids is de eerste die durfde schrijven dat de geneeskunde van de 

toekomst er een zal zijn gebaseerd op elektro-magnetische stralen. 

Sinds meer dan 30 jaar werk ik op en met deze stralen dank zij het gebruik van de Lecherantenne. 

Zoals wij weten en meten beschrijft hij de toekomst van deze geneeskunde gebaseerd op de 

zekerheid dat onze cellen niet alleen reageren op scheikundige producten maar dat ze continu in 

contact zijn met alle andere cellen in ons lichaam door specifieke elektro-magnetische stralen. 

Elk orgaan heeft zo zijn eigen frequentie en bij de minste hapering worden alle andere organen 

onmiddellijk op de hoogte gebracht. 

Met onze antenne kunnen we de gekende orgaan frequenties onderzoeken en bij de minste 

aantasting kunnen we dat meten en naar de juiste behandeling zoeken. 

Niet te verwonderen dat de juiste homeopathische remedie toegediend in de juiste verdunning de 

harmonie kan herstellen omdat ze in de juiste frequentie wordt toegediend. 

 Ook niet te verwonderen dat een magneet op de juiste plaats gezet een pijn ogenblikkelijk kan doen 

verdwijnen. 

Waarom wordt er niet intenser gezocht naar die straling? Misschien wel omdat dat tegen het belang 

van de farmaceutische industrie is? Want dat zou betekenen dat er minder medicijnen nodig zijn? 

Hoe zo? Denk eens na. Tot nu hebben we de EEG die werkt toch op elektro- magnetische straling, of 

niet? En de ECG die het hart onderzoekt? Voor het hart hebben we al een praktische toepassing: de     

pace-maker of een defribrilater, die regelt uw hartslag toch beter dan een medicament, ? 

Veronderstel dat men in staat is en dat zal wel komen om met een instrument de frequenties van alle 

organen te meten. Dan zal men ook van in het begin van een ziekte de storing kunnen ontdekken en 

ook trachten langs dat instrument de normale gang te herstellen , de ziekte verdwijnt. Dus minder 

medicatie..  Nu begrijpt u wat er ontbreekt: de wil en de  centen. 

Maar binnen enkele generaties zijn we zover, nog wat geduld. 

  


